
1/2

14. srpna 2024

Jsi tu proto, aby ses zúčastnil změny
tadesco.org/jsi-tu-proto-aby-ses-zucastnil-zmeny
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anna
čtení 2 min.
Svědectví 10 000 osob v hluboké hypnóze je téma, o kterém už byla
řeč v předešlém článku 10.000 Osob v hluboké hypnóze popsalo
shodné poselství o budoucnosti lidstva a skutečném důvodu, proč
jsme tady. Následuje malinká rekapitulace, pokud jste na webu
aluska.org noví:

Celkem 10 000 lidí, kteří se navzájem vůbec neznají, v hluboké
hypnóze popsali stejné svědectví. To znamená, že na nevědomé
úrovni víme, co nás čeká a proč jsme tady. Celkový počet shodných
svědectví je složený z více zdrojů, od více mediátorů a hypnotizérů.
Nejvíce těchto informací pochází z hypnotických sezení badatelky
Dolores Cannon, která probíhala mezi lety 1970-1990. Dolores
Cannon (1931-2014) byla světoznámá regresní hypnoterapeutka.
Svým klientům poskytovala QHHT  – techniku kvantové léčebné
hypnózy.

Při této metodě je klient uveden do hypnózy, kterou si po probuzení
nepamatuje a musí se mu přehrát záznam ze sezení. Klient se
během hypnózy napojuje na své vyšší Já a podle své potřeby
zjišťuje, proč má problémy, které ve svém životě zažívá, nebo co je
jeho životním posláním. D. Cannon o těchto terapiích vydala řadu
knih.

„Jsi tu proto, aby ses zúčastnil změny.“

To je věta, kterou shodně proneslo 10 000 klientů v hypnóze QHHT. Pokud
si pokládáte otázku, co tady děláte, pravděpodobně se vás tato věta velmi
osobně týká.
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Podle svědectví je aktuálně na Zemi vtěleno mnoho duší z doby, kdy
vrcholila civilizace Atlantidy. Byla to úžasná doba, kdy lidstvo
dosáhno vrcholu v technologickém rozvoji. Může to být důvod, proč
právě nyní prožíváme neuvěřitelný rozvoj technologie. Mohou to tyto
duše urychlovat? Kdybyste totiž současný chytrý telefon předvedli
člověku před sto lety, pravděpodobně by si myslel, že je to nějaké
kouzlo. Vyvíjíme umělou inteligenci, která umí na slovní zadání
namalovat fotorealistické obrazy, nebo napsat článek.

Údajně je naším úkolem zajistit, aby se nezopakovala Atlantida a její
destruktivní závěr, ale dnešní lidstvo na vrcholu svého
technologického pokroku naopak vejde do Zlatého věku. „Jsi tu
proto, aby ses zúčastnil změny,“ je jasná výzva k akci.

Mnoho lidí má pasivní mentalitu. Myslí si, že se něco stane samo, že
za ně někdo něco vybojuje a zařídí, přitom si neuvědomují, že o
osudu celého světa rozhodují právě oni. Svou mentalitou a svými
činy. V roce 2012 většina lidí zkrátka jen čekala co se stane.
Málokdo aktivně vizualizoval přesun do vyššího stupně existence,
meditoval, nebo na sobě aktivně pracoval. „The Event“ byl víceméně
o dvou táborech lidí. Těch, kteří říkali, že se nic nestane a těch, kteří
čekali na 5D. Jenomže pasivní čekání není rozumný způsob, jak
zacházet se svým životem a omezeným časem, který máme.
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